

Shivadas S. Pattanath – Spendensammler und „helfender Engel“ – hilft auch in seiner Heimat Indien!

19 Jun 2011



Shivadas Pattanath übergibt die Spende an das Institut für Geistige Gesundheit dem Direktor Dr. R. Sathianathan in Anwesenheit der Psychiatrie-Pionierin Dr. M. Sarada Menon und Polizeigeneraldirektor Srilakshmi Prasad. +++ Shivadas Pattanath handing over the donation cheque to the Institute of Mental Health Director Dr. R. Sathianathan in the presence of a pioneer in psychiatry Dr. M. Sarada Menon and Additional Director General of Police Srilakshmi Prasad.

Langen (Hessen) – Der engagierte Langener Bürger Shivadas („Shiva“) S. Pattanath ist nicht nur in seiner Wahlheimat Langen, sondern auch in seiner Heimat Indien aktiv.

Im letzten Jahr erreichte ihn ein Schreiben aus Indien vom Institut für Psychisch Kranke in Madras. Der Direktor Dr. R. Sathianathan bat ihn um Unterstützung ... das Institut benötigte dringend einen Bus für 18 bis 20 Personen, um Patienten zu ihren Familien oder zu sinnvollen Beschäftigungen zu transportieren.

„Shiva“ unterstützt schon seit vielen Jahren das GOS Heim für behinderte Kinder in Chennai (Madras), Tamilnadu (Indien) mit Geld und Sachspenden. Was lag also näher, als ihn um Hilfe zu bitten.

Shiva wurde sofort aktiv! Da er genau weiß, wo und wen er in Langen und Umgebung nach Spenden fragen kann, war er natürlich wieder sehr erfolgreich. Man kennt Shiva und ist sicher, **wenn man ihm eine Spende für einen guten Zweck gibt, wird diese auf jeden Fall ohne jeglichen Abzug den Empfänger erreichen.** Deshalb unterstützen ihn auch Langener Firmen und Geschäftsleute gerne.

So konnte Shivadas S. Pattanath in diesem Jahr im Rahmen eines Besuches in Indien **gemeinsam mit seiner Frau Sabita**, einen Scheck an den **Direktor Dr. R. Sathianathan** überreichen. Die von Shiva gesammelten **4.120 Euro** bilden einen soliden Grundstock für die Anschaffung des gewünschten Busses.



Bereits im Dezember 2007 wurde Shiva die **Verdienstmedaille des Verdienstordens der Bundesrepublik Deutschland** von **Bundespräsident Horst Köhler** verliehen und im September letzten Jahres erhielt er den **Ehrenbrief des Landes Hessen** von **Ministerpräsident Roland Koch**. Nun wurde er noch mit einer besonderen Ehrung bedacht. Bei der VVV-Aktion 2010 „**Langen blüht auf!**“ wurde er als Gewinner des dazu gehörenden Fotowettbewerbs ausgezeichnet. Durch Einsendung eines Fotos des Portals vor ihrem Haus, das Sabita und Shiva Pattanath immer wieder mit einer üppigen Blütenpracht verzieren. *wk*

Shivadas S. Pattanath – Fund Raiser and “Helping Angel” – helps also in his homeland India!

The committed citizen of Langen, Shivadas S. Pattanath- for the Langen folk known only “Shiva” – is not only active in his chosen hometown Langen but also in his former homeland India.

Last year he received a letter from the Institute for the mentally ill in Madras. The Director, Dr. R. Sathianathan requested him for assistance for a planned project. The institute urgently needed a bus for 18 – 20 persons in order to transport the patients to their families or for any other useful purposes.

Shiva is well known in Madras as he has been supporting the GOS Home for disabled children in Chennai (Madras), Tamilnadu(India) since many years with cash and in kind. What could be closer than asking him for his support? Shiva did not wait long and started collecting donations in Langen and its surroundings. Since he knew whom to approach and when, he was again naturally very successful. **People are confident that when a donation is given to Shiva for a particular purpose, it would reach the recipient intact.** Hence the business people and companies in Langen are quite pleased to support him.

Therefore, Shivadas S. Pattanath during one of his visits to India this year along **with his wife Sabita** was able to hand over the cheque to the **Director Dr. R. Sathianathan**. **The amount of Euros 4.120** collected by Shiva contributes towards a solid foundation for the purchase of the requested bus.

Already in December 2007, Shiva was awarded the **Medal of Honour for Meritorious Service by the President of the Federal Republic of Germany Mr. Horst Koehler** and in September last year he received the **Letter of Honour from the Chief Minister of the State of Hessen Mr. Roland Koch**. Now he has been bestowed with a special honour. He was the winner of the Photo- competition for the VVV – Scheme “Langen in Bloom” 2010. This was through the photo of the front entrance of their house, which Sabita and Shiva Pattanath have always embellished with a wide range of splendid flowers.